
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Onsdag d. 16. juni 2021 kl. 17.00-20.00. 

Hotel Christiansminde 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Heidi Buch, Tanja Grube Madsen, Mette Mikkelmann, Jena Nielsen og Mustafa Diken  

 

Suppleanter:  

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TF), René Simonsen Slabiak,  

 

 

Medarbejdere: Nina Elmelund Nielsen (NIN), Mette S. Gertz (MS) 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter: Casper Buch og Shila Madsen 

Afbud: Karen Ethelberg Ejerskov, Kristian Rasmus Skov, Kristopher Skøtt Larsen, Thamara Sandgaard, 

 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 23. august kl. 17-19.30 

 



 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

kl. 17.00-17.55 

 

Spisning    

kl. 17.55-18.00 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i april 

 

Referatet fra mødet i maj blev underskrevet 

 

 

kl. 18.00-18.15 Pkt. 2. 

Nyt fra elevrådet  

Orientering og drøftelse   Nyt fra elevrådet 

 

Tur til Odense ZOO 

Turen til Odense ZOO var rigtig god. Alle virkede til at have en 

god tur. Undervisningsforløbene i ZOO var rigtig gode. 

 

Evaluering af skoleåret 2020-2021 

Det har været et specielt år. Det er dejligt at være tilbage i skole 

igen og at eleverne nu kan være på tværs af klasser og årgange i 

pauserne. 

 

Næste års elevrådsmøder 

- Indkaldelse til elevrådsmøderne skal sendes ud i god 

til, så eleverne kan nå at forberede sig. Det kan 

ligeledes være en god ide´, at hænge oversigt over 

årets elevrådsmøder op i klasserne, så alle kan se, 

hvornår møderne ligger. 

 



- Ønske om at elevrådet udarbejder retningslinjer ift. 

ture ud af huset. Må der tages penge med eller ej. 

Ønske om en fælles holdning til dette, så det er ens for 

alle klasser. 

 

 

Kl. 18.15   Tak til elevrødderne 

 

 

kl. 18.15-18.45 Pkt. 3. 

Princip for skole/hjem-

samarbejdet 

 

Tilsyn og evt. revidering af 

princippet 

 

Princip for skole/hjem-samarbejdet 

 

Princip for skole/hjem-samarbejdet vedhæftet.  

Drøftelse af de svar der er kommer på 

spørgeskemaundersøgelse. Hvad er næste skridt if. Tilsyn 

med skole/hjem-samarbejdet? 

 

Tak til forældre og medarbejdere for besvarelserne på 

spørgeskemaundersøgelsen. Alle besvarelser var læst igennem 

inden SB-mødet og dannede grundlag for den efterfølgende 

drøftelse af Princippet for skole/hjem-samarbejdet. 

 

Princippet blev godkendt med en enkelte tilføjelse, at ”Lærerne 

og pædagogerne møder eleverne på en anerkendende måde”. 

 

 

128 forældre har svaret, samt 23 medarbejdere. Ca. halvdelen af 

forældre kender ikke til skolens princip for skole/hjem-

samarbejdet.  Drøftelse af hvordan vi kan sikre, at alle forældre 

kender princippet for skole/hjem-samarbejde på Tved Skole. 

 



 

En opfordring til at der hvert år afholdes minikursus ift. at benytte 

AULA i hverdagen. Vi kan godt mærke at børnehusene er 

begyndt at benytte AULA. De forældre som er startet i FSFO i år, 

har et større kendskab til AULA end de tidligere forældre.  

 

Opfordring til at princippet for skole og hjem hænges op på 

opslagstavle i FSFO. Ligeledes kan princippet gennemgås på 

første møde med kommende FSFO-forældre.  

 

JT undersøger mulighed for om Det interkulturelle team kan 

oversætte skolens principper til flere sprog.  

 

kl. 18.45-19.15 

 

Pkt. 4.  

 

Orientering og drøftelse Opfølgning på skolebestyrelsesseminar + dialogmøde på 

Vestre Skole 

 

Karen og Tanja fortæller om deres deltagelse på 

skolebestyrelsesseminariet samt på dialogmødet på Vestre 

Skole. 

 

Punktet flyttes til møde i august. Karen var desværre forhindret I 

at deltage på mødet på Vestre Skole, så Tanja var 

forældrerepræsentant fra Tved Skole på dialogmødet.  

 

kl. 19.20-19.40 Pkt. 5. Orientering og drøftelse 

 

Ledelsen giver en status på aktuelle emner. 

 

Retningslinjer for håndtering af sexisme og krænkelser 

 



Skolens MED-udvalg har udarbejdet retningslinjer for håndtering 

af sexisme og krænkelser. Retningslinjerne er blevet gennemgået 

på lærer- og SFO-møde. 

 

Corona 

Undervisningsministeriet har ændret i retningslinjerne ift. 

Corona. Fra i denne uge har eleverne kunne være på tværs af 

klasser og årgange i frikvarterne. Eleverne virker glade for denne 

beslutning.  

 

Skoleåret  

Vi er næste færdig med at planlægge næste skoleår. Vi forventer 

at eleverne får deres nye skemaer på onsdag. Vi har igen i år 

arbejdet hårdt på, at skemaer og planlægning af skoleåret skulle 

være færdig inden ferien. Dejligt at vi er i god tid i år også. 

 

kl. 19.40-19.55 

 

Pkt. 6. 

Nyt fra personalet   

 

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner.  

Oplæg ved medarbejderne og efterfølgende drøftelse. 

 

MS 

Coronarestriktionerne er ophævet i pauserne. Det er 1 ½ år siden 

at børnene sidst har måtte bevæge sig frit rundt på skolen og hvor 

de har måtte blande sig på tværs af klasser og årgange. 

Det er rigtig dejligt, men også noget som både børn og voksne 

skal vænne sig til.  

Børnene benytter forsat de indgange der er tildelt, samt vasker 

hænder hver gang, de kommer ind på skolens område. 

 

 



Skemaerne er klar og bliver sendt ud til eleverne i næste uge. Vi 

arbejder med et få-lærer-princip næste skoleår, så hver klasse 

ikke har så mange forskellige lærere i løbet af en skoledag. 

 

Der er indgået ny lokalaftale, hvor der er tildelt tid 

arbejdsopgaverne. Lokalaftalen er inddelt i 4 områder: 

Undervisning, forberedelse, øvrige opgaver og en skolepulje. 

 

 

NIN 

Der skal til at lønforhandles. BUPL kommer med forslag til, 

hvilke arbejdsopgaver der skal tildeles ekstra lønkroner. 

 

Coronareglerne blev ændres i mandags og børnene må nu være på 

tværs af klasser og årgange i SFO-tiden. FSFO og 0. kl. holder 

fortsat til på deres eget område, mens 1.-3. årg. er på resten af 

skolens område. 

 

Det går godt i ForårsSFOén. Der er meldt klasser ud i sidste uge. 

Det er gået rigtig fint og pt har vi ikke gået forældrehenvenderne 

vedr. dette. I næste uge er der forældrekaffe for de nye klasser. 

Her kan forældre og medarbejdere hilse på hinanden.  

 

 

Tur til Odense ZOO var en stor oplevelse for børnene. Det gav en 

god fællesskabsfølelse at hele indskolingen var afsted på samme 

tid. 

 



 

Vi har et stort fokus på overgange. Både fra FSFO-0. kl. samt fra 

0.-1. kl.  

 

kl. 19.55 - 20.00   Pkt. 7.  

Evt.    

   

   Næste SB-møde 

 

SB-møde i september. PL inviteres med til mødet. 

- Handleplan for SFO. 

- Påbegyndelse af Princip for SFO-virksomhed 

 

 

 

   Tak til Mette og Kristian for deres arbejde i Skolebestyrelsen 

 

 

Forslag til datoer til SB-møder næste skoleår 

23/8 kl. 17-19.30 

14/9 kl. 17-19.30 

6/10 kl. 17-19.30 

11/11 kl. 17-19.30 

13/12 kl. 17-20.00 (spisning) 

11/1 kl. 17-19.30 

9/2 kl. 17-19.30 

10/3 kl. 17-19.30 

21/4 kl. 17-19.30 

9/5 kl. 17-19.30 

14/6 kl. 17-20.00 (spisning) 

 

 

Skolebestyrelsesmøder 2020-2021 



 

15. september kl. 17.00-20.00 

21. oktober kl. 17.00-19.30 

19. november kl. 17.00-19.30 

14. december inkl. spisning kl. 17.00-20.00 

19. januar kl. 17.00-19.30 

2. februar. Skolebestyrelsens årsberetning kl. 17.00-19.00.  

24. februar kl. 17.00-19.30 

18. marts kl. 17.00-19.30 

12. april kl. 17.00-19.30 

11. maj kl. 17.00-19.30 

16. juni inkl. spisning kl. 17.00-20.00 

 

 

Dialogmøder med Børne- og Ungeudvalget 

Torsdag d. 3. september kl. 17-19 på Issø-skolen.  

Onsdag d. 18. november kl. 17-19 på Rantzausminde Skole 

Torsdag d. 25. februar kl. 17-20.15 på Tved Skole 

Tirsdag d. 11 maj kl. 17-19 på Vestre Skole 

 


